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Abstract (en)
[origin: US4577013A] Ionically modified cellulose material in which the ionic moiety is linked to the cellulose moiety via the carbonyl group of the
bridge member -CO-NH-CH2-O- is suitable for being employed as the stationary phase in processes for separating mixtures of ionically charged
components by chromatography, if the ionically modified cellulose material is obtainable from microcrystalline wood cellulose in the form of powder,
as the starting material, the cellulose having a degree of polymerization of 490 to 550, and the cellulose powder consisting of particles having a
specific BET surface area of 0.8 to 1.1 m2/g and a degree of swelling in water at 20 DEG C. of 4 to 6 ml/g.

Abstract (de)
Ionisch modifiziertes Cellulosematerial, dessen ionischen Bestandteil über die Carbonylgruppe des Brückengliedes -CO-NH-CH2-O- an den
Celluloseteil gebunden ist, eignet sich dazu, im chromatographischen Trennverfahren von ionisch geladenen Komponentengemischen als stationäre
Phase eingesetzt zu werden, sofern das ionisch modifizierte Cellulosematerial aus mikrokristalliner Holz-Cellulose in Pulverform als Ausgangsstoff
erhältlich ist, die einen Polymerisationsgrad von 490 bis 550 besitzt, das Cellulosepulver aus Teilchen besteht, die eine spezifische BET-Oberfläche
von 0,8 bis 1,1 m²/g und einen Quellungsgrad in Wasser bei 20°C von 4 bis 6 ml/g aufweist.
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